

副本

注册号: 00915Q11878R1S



# 长城（天津）质量保证中心 质量管理体系认证证书

兹证明 宿迁市和丽雅工艺品有限公司

(统一社会信用代码: 913213915546433232)

位于 注册地址: 江苏省宿迁市宿迁经济开发区  
富民大道东侧 (标准厂房集中区 A25 二楼)

办公/生产地址: 江苏省宿迁市宿城区富民大道  
88 号 A25 幢 邮编 223800

其质量管理体系符合 GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 标准

该质量管理体系认证范围

液体挥发棒的生产和服务

(有行政许可要求的, 按行政许可范围)

颁证日期 2015 年 10 月 24 日

换证日期 2017 年 11 月 22 日 有效期至 2018 年 10 月 23 日

长城（天津）质量保证中心

总经理



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C009-M

本证书信息可在本中心网站和国家认证认可监督管理委员会官方网站([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))上查询。

本证书需与通过年度监督评价审核后获得的《保持注册资格通知书》原件一并使用方可有效

中心地址: 天津市河西区大沽南路501号恒华大厦3楼 邮政编码: 300202

中心网站: [www.isocgw.net](http://www.isocgw.net)

copy

Registration No.: 00915Q11878R1S



**CHINA GREAT WALL (TIANJIN)  
QUALITY ASSURANCE CENTRE  
QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE**

We hereby certify that

**Suqian Hollia Arts&Crafts Co., Ltd.** (Unified social credit code: 913213915546433232)

Registered address is located at: **(Floor 2 A25 Standard factory building clusters )EAST Fumin Road, Suqian economic development zone, Suqian City, Jiangsu Province, China.**

Office/Production address is located at: **A25 No.88 Fumin Road, Sucheng District, Suqian City, Jiangsu Province, China. Post Code: 223800**

Its quality management system meets the requirements of the **GB/T 19001-2016/ISO 9001:2015 Standard.**

The quality management system applies in the following areas:

**Production and service of Liquid volatilization rods (related to administrative licensing, according to the administrative licensing process).**

Date of Issuance: **Oct. 24th, 2015**

Change Certificate Date: **Nov. 22nd, 2017**

Date of Expiry: **Oct. 23rd, 2018**

CHINA GREAT WALL (TIANJIN) QUALITY ASSURANCE CENTRE



General Manager

*Zhang Fengquan*



中国认可  
国际互认  
管理体系  
MANAGEMENT SYSTEM  
CNAS C009-M

The certificate-related information can be queried through CGW website and CNCA website ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)).  
This certificate is only valid when it is used with the original <the notification of the keeping register certificate> which is award after passing the annual inspection. CGW Add: 3F, HengHua Building, No.501, DaGuNan Road, HeXi District, Tianjin, P.R.China; Postalcode:300202; The web of centre: [www.isocgw.net](http://www.isocgw.net)